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Protokół Nr IV/18 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 16 stycznia 2019 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o uczczenie minutą ciszy tragicznie 
zmarłego Prezydenta Gdańska Pawła Adamowicza. 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 17 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad IV sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 
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Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z porządkiem obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia  18.12.2018 
r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 77. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między 
sesjami. 

8. Plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2019: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego – druk nr 80. 

9. Plany pracy komisji stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2019: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 
Rady Powiatu Drawskiego - druk nr 81. 

10. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2019: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej – druk nr 82.  

11. Projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2019 rok: 

a) konstrukcja projektu budżetu i jego główne założenia; 

b) wnioski Komisji Rady zgłoszone do projektu budżetu i sposoby ich 
realizacji; 
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c) opinia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – druk nr 90; 

d) opinia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o projekcie budżetu; 

e) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej – druk nr 79; 

f) opinie Klubów Radnych; 

g) dyskusja nad projektem budżetu; 

h) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego na 
rok 2019 – druk nr 2989; 

i) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035 – druk nr 2990.  

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego – druk nr 83; 

b) przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych  
z przeprowadzaniem kwalifikacji wojskowej – druk nr 31; 

c) wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących w skład 
Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego –  druk nr 50; 

d) desygnowanie przedstawiciela Powiatu Drawskiego na Zgromadzenie 
Ogólne Związku Powiatów Polskich – druk nr 55; 

e) wyboru delegata powiatu Drawskiego do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania – druk nr 54; 

f)   odwołania Skarbnika Powiatu – druk nr 85.  

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

14. Komunikaty i sprawy różne.  

15. Zakończenie sesji. 

 
Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z III sesji Rady 
Powiatu Drawskiego w dniu 18.12.2018 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
przyjęcia protokołu z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.12.2018 r.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z III sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 18.12.2018 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 

głosowania nad przyjęciem protokołu z III sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 18.12.2018 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z III sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
18.12.2018 r.  
 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który powiedział, że każdy Radny otrzymał 

sprawozdanie z prac Zarządu w okresie między sesjami. Dodatkowo odbyły się  
2 spotkania z Zarządem Szpitali Polskich. Podczas, których omawiane były zadania 
realizowane przez spółkę w ramach podpisanej umowy, lecz również poruszono temat 
założeń szpitala na najbliższe 2 lata. Odbyło się także spotkanie związane ze złożoną 
interpelacją przez Pana Radnego K. Korczyńskiego, a dotyczącą funkcjonowania 
POZ-u MSWiA. Do rozmów zaproszono Dyrektora Zachodniopomorskiego oddziału 
NFZ oraz dyrektor E. Czeszewską. Tym samym Szpitale Polskie rozważają 
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funkcjonowanie POZ-u dla osób, które były zarezerwowane w MSWiA wraz  
z przejęciem osób zainteresowanych.      

  
Starosta S. Cybula spytał, czy Radni mają pytania odnośnie sprawozdania? 
 
Głos zabrała Pani Radna H. Samek, zapytała się, dlaczego likwidacja oddziału 

zamiejscowego Powiatowego Urzędu Pracy w Kaliszu Pomorskim odbywa się bez 
żadnych konsultacji, spotkań zainteresowanych stron i podkreśliła, że zamknięcie 
będzie stanowić duże utrudnienia dla mieszkańców gminy Kalisz Pomorski. 

 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że szerszej odpowiedzi udzielić może 

Dyrekcja PUP w Drawsku Pomorskim. 
   
Następnie Pani Przewodnicząca Rady U. Ptak poprosiła o szerszą informację 

dotyczącą podpisanej umowy dotacji na dofinansowanie zbierania pojazdów 
wycofanych z eksploatacji. 
 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do 
sprawozdania? 

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor zapytał o ilość osób zatrudnionych  

w Powiatowym Urzędzie Pracy w kontekście konstrukcji budżetu na 2019 rok. Skoro 
bezrobocie w Powiecie Drawskim systematycznie spada, to jeśli chodzi o koszty 
funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy  poprosił o przekazanie takiej informacji 
Radnym. 

 
Kolejno głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która poprosiła o uzupełnienie 

informacji w sprawie rozwiązania umowy najmu na pomieszczenia Wydziału 
Komunikacji i Transportu w Złocieńcu oraz w sprawie możliwości przekazania  
w dzierżawę jeziora Cieszyńskiego.  

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że chociaż umowa była podpisana  

z Powiatem Drawskim, to Starostwo nie korzystało z wynajętych pomieszczeń, lecz 
ponoszone były koszty w związku z zawartą umową, dlatego też Zarząd Powiatu 
zdecydował się rozwiązać umowę za porozumieniem stron. Pomieszczenia te były 
zlokalizowane na ulicy Piaskowej.  

 
Pani Radna B. Głowacka zapytała, również czy Wydział Komunikacji  

i Transportu w Złocieńcu będzie utrzymany i jakie koszty były ponoszone.   
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Pan Starosta S. Cybula stwierdził, że nie były póki, co podejmowane żadne 

rozmowy w tej sprawie ani ustalenia. W kwestii kosztów szczegóły znajdują się  
w umowie, ale około kilkadziesiąt tysięcy rocznie.  

 
Pan Wicestarosta M. Nagórski stwierdził, że opłaty za sam gaz wyniosły za 

poprzedni miesiąc 1400 złotych.   
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu zapytał jeszcze przez ile lat pomieszczenia 

te były niewykorzystywane?  
 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że przez kilka lat. 
 
W sprawie jeziora Cieszyńskiego Pan Starosta S. Cybula powiedział, że 

dzierżawca po roku czasu zrezygnował, dlatego podjęto decyzję o ogłoszeniu 
przetargu w najbliższym czasie.  

 
Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który powiedział, że założeniem 

poprzedniego Zarządu było, aby przenieść Wydział Komunikacji i Transportu właśnie 
na ulicę Piaskową ze względów praktycznych, gdyż obecna lokalizacja nie spełniała 
określonych warunków dla pracowników. Niestety nie zabezpieczono środków na 
remont nowych pomieszczeń. Na koniec zapytał, czy Zarząd uwzględnia zwiększenia 
powierzchni użytkowej dla tego wydziału i przeniesienia go w odpowiednie miejsce, 
gdyż niespełnione są tam względy bezpieczeństwa i higieny pracy.   

 
Pan Starosta S. Cybula poinformował, że szczegółowe zapisy tej umowy mogą 

zostać przedstawione i poprosił o komentarz Pana W. Włodarczyka.  
 
Etatowy Członek Zarządu Pan W. Włodarczyk przypomniał, że gmina nie była 

zainteresowane w partycypowaniu w kosztach, dlatego poprzedni Zarząd odstąpił od 
zawarcia umowy, gdyż wysokość kosztów remontu wynosiła około 500 tysięcy 
złotych. Ponadto zawarta umowa została zapisana w ten sposób, że okres 
wypowiedzenia wynosił 36 miesięcy, dlatego tylko za porozumieniem stron udało się 
rozwiązać tą umowę poprzez zawarcie aneksu. 

 
Pan Radny J. Kozłowski ponowił poprzednie pytanie. 
 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że żadnych propozycji nie było i tematu 

tego nie poruszano.  
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Pan Radny Z. Dudor stwierdził, że w związku ze zwiększającą się ilością osób 
zatrudnionych w Powiecie Drawskim a brakiem dodatkowych zadań złożył wniosek  
o dokonanie szerokiego przeglądu zarówno kadr, aby podnieść wynagrodzenia i jakość 
funkcjonowania.  

 
Pan Starosta S. Cybula poinformował, że Zarząd Powiatu wyjątkowo ciężko 

pracuje, aby ograniczyć koszty funkcjonowania bieżącego nawet o 1,5 mln w tym 
roku.           

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do 
sprawozdania? 

 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.   

 
Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 

Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który ponowił tą samą interpelację 
złożoną na II Sesji Pady Powiatu Drawskiego w związku z tym, że nie otrzymał 
satysfakcjonującej odpowiedzi dotyczącej stanowiska Zarządu Powiatu odnośnie 
współpracy ze Szpitalami Polskimi. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która złożyła interpelację o podjęcie 

procedury udrożnienia drogi powiatowej nr 2002Z na odcinku między Łysininem – 
Ostrorogiem w gminie Czaplinek. 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Pan Radny M. Krężel złożył interpelację dotyczącą możliwości wyświetlania 
tematów omawianych na sesji na rzutniku multimedialnym, a także, aby dokumenty 
przekazywane na sesje były dostępne pod źródłem videotransmisji internetowej. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Następnie Pan Radny H. Szreta złożył interpelację w sprawie remontu drogi  
z Budowa do drogi krajowej nr 20 ze względu na fatalny stan techniczny pobocza 
drogi. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pan Radny M. Krężel złożył interpelację o podjęcia działań w sprawie 

powstania przejścia dla pieszych w okolicy skrzyżowania ulic J. Słowackiego 
 i Wałeckiej w Czaplinku. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu, która złożyła interpelację w sprawie 

utworzenia interaktywne bazy ofert inwestycyjnych na terenie Powiatu Drawskiego  
z uwzględnienie na cele mieszkaniowe, powierzchnie biurowe, produkcyjne, sportowo 
– rekreacyjne i usługi. Baza powinna być dodatkowo obsługiwana w języku 
angielskim i niemieckim. Ponadto wniosła o utworzenie na nowo bazy firm Powiatu 
Drawskiego, jako interaktywny katalog lub uaktualnienie starych danych. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani Radna G. Buczek złożyła interpelację w sprawie zamontowania 

oświetlenia nad przejściem dla pieszych na drodze krajowej nr 20 w okolicach ulicy 
Pszczelarskiej i Myśliwskiej w Złocieńcu.  

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ponownie głos zabrał Pan Radny M. Krężel, który złożył interpelację w sprawie 

zajęcia stanowiska przez Starostwo Powiatowe odnośnie akcji eksploracyjno-
historyczno-edukacyjnej „Jezioro Tajemnic” i możliwości przekazania znaku, logo 
oraz strony innym podmiotom zainteresowanym prowadzeniem akcji.  

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Pani Przewodnicząca poprosiła Pana Radnego M. Krężla o wymienienie 

korzyści płynących z tej akcji. 
 
Głos zabrał Pan Radny M. Krężel, który wymienił tutaj pozytywne aspekty 

płynące z akcji „Jezioro Tajemnic”, a mianowicie korzyści kulturowe, społeczne, 
ekonomiczne i promocyjne dla regionu. 
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Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który dodał, że Wydział Promocji Starostwa 

Powiatowego przedstawiał w poprzedniej kadencji wszelkie informacje dotyczące tej 
akcji.  

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który wniósł, aby w zawiadomieniu  

o terminie sesji znajdującym się na stronie internetowej Powiatu Drawskiego zostały 
umieszczone materiały na sesję.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację? 
  
Nikt z Radnych żadnych interpelacji, wniosków i zapytań więcej nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 6 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Głos zabrał Pan Dyrektor H. Andrałojć, który przekazał zaproszenia na 
zorganizowaną galę związaną z obchodami 100 rocznicy utworzenia Służb 
Zatrudnienia, która odbędzie się 24 stycznia w Ośrodku Kultury w Drawsku 
Pomorskim.  

Następnie głos zabrała Pani Wicedyrektor A. Kuropatnicka, który również 
serdecznie zaprosiła na godzinę 9.00 na wspomnianą galę w związku z historyczną 
datą okrągłej setnej rocznicy utworzenia Państwowych Urzędów Pośrednictwa Pracy.   

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Głos zabrał Pan Burmistrz Kalisza Pomorskiego J. Garbacz, który negatywnie 
odniósł się do decyzji likwidacji Oddziału Zamiejscowego w Kaliszu Pom. 
Powiatowego Urzędu Pracy w Drawsku Pomorskim. Uznał, że zamknięcie jednostki  
oznacza spore utrudnienie z dojazdem dla mieszkańców Kalisza Pomorskiego. Dlatego 
apelował do władz o pełną współpracę na rzecz wszystkich mieszkańców Powiatu 
Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o odpowiedź Dyrekcję Powiatowego 
Urzędu Pracy. 
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Głos zabrała Pani Wicedyrektor A. Kuropatnicka, która powiedziała, że osób 
bezrobotnych zarejestrowanych z gminy Kalisz pom. jest tylko 300. Problemem jest 
nie tylko utrzymanie filii, ale również oddelegowanie pracowników. Tym samym 
jeden pracowników w miastach nie jest w stanie zapewnić wszelkiej opieki 
 i informacji z działalności całego urzędu. Pomoc otrzymana z Powiatowego Urzędu 
Pracy przez mieszkańców jest bardziej szeroka i konkretna, gdyż zatrudnionych jest 
wielu specjalistów z różnym zakresem działalności. Mieszkańców, którzy będą mieli 
zaplanowaną wizytę otrzymają bardzo specjalną pomoc i dzięki takiemu działaniu 
zwiększa się tym osobom możliwości skutecznego poszukiwania pracy.  

Glos zabrał również Pan Dyrektor H. Andrałojć, który przypomniał, że takie 
rozwiązanie było analizowane w poprzedniej kadencji i jedynie dostęp do 
wykwalifikowanych specjalistów w Drawsku Pomorskim pomoże osobą 
zarejestrowanym w podjęciu zatrudnienia.     

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sali osób głosu nie zabrał. 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
W związku z tym, że odbyło się tylko jedno wspólne posiedzenie wszystkich Komisji, 
którym przewodniczyła Pani Genowefa Polak, dlatego Pani Przewodnicząca Rady 
Powiatu  
U. Ptak poprosiła o złożenie sprawozdania. 

Głos zabrała Pani Radna G. Polak powiedział, że dnia 10 stycznia między 
sesjami odbyło się jedno Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu.  
W porządku obrad znalazły się dwa punkty, a mianowicie analiza projektu budżetu na 
2019 rok i opiniowanie uchwał na dzisiejszą sesję. Wszyscy Radni, Zarząd Powiatu 
wraz z Panią Skarbnik I. Osoś dyskutowali nad projektem budżetu na 2019 rok. 
Omówione zostały wszystkie działy zarówno po stronie dochodów i wydatków. Po 
długiej merytorycznej debacie wszyscy Radni jednomyślnie pozytywnie zaopiniowali 
projekt uchwały budżetowej na 2019 rok oraz innych projektów uchwał znajdujących 
się w porządku obrad sesji Rady Powiatu Drawskiego.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy któryś z Radnych chciałby 
wnieść, jakieś uwagi do sprawozdania lub propozycje do projektu uchwały budżetowej 
na 2019 rok?    
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Nikt z obecnych na sali Radnych nie wniósł żadnych uwag do sprawozdania 
 i propozycji do projektu uchwały budżetowej na 2019 rok. 

          Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan pracy Rady 
Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów  

o wyrażenie opinii. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 

Samorządowe” Jacek Kozłowski, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 
2019 rok został zaopiniowany pozytywnie. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 2019 rok został 
zaopiniowany pozytywnie przez wszystkich członków Klubu i nie wniósł żadnych 
zastrzeżeń.  

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość”  

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS pozytywnie zaopiniował plan 
pracy Rady Powiatu na 2019 rok.  
             
 Przewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 
 
 Pytań nie było. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/24/2019 w sprawie planu pracy Rady Powiatu Drawskiego na 
rok 2019.  
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Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Punkt 9 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są plan pracy komisji 
stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Oświaty Romuald Kurzątkowski, 

który powiedział, że do Planów Pracy Komisji Oświaty wprowadzono nowy punkt 
odnoszący się do dziedzictwa kulturowego, a mianowicie jak przy wykorzystaniu 
zasobów powiatu drawskiego można prowadzić turystykę historyczną. Tym samym 
Komisja chciałaby zaprosić na wrześniową sesję Biuro Dokumentacji Zabytków  
w Szczecinie, które przedstawiłoby strategię województwa, jak i powiatu w tej materii.  

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Genowefę Polak. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju  

G. Polak, który poinformowała, że członkowie komisji nie wnosili do otrzymanego 
projektu planu żadnych uwag, dlatego pozytywnie zaopiniowano przedstawiony plan 
pracy.  

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjne Henryka Szretę. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który 

powiedział, że członkowie Komisji Rewizyjnej nie wnieśli żadnych uwag  
i pozytywnie ocenili plany pracy w 2019 roku.  

 
Pani Przewodnicząca poprosił o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Komisji 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Barbarę Głowacką. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Publicznego B. Głowacka, który powiedział, że członkowie nie wnieśli żadnych uwag 
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do planu pracy. Poszerzono jedynie tematykę spotkań Komisji o zdiagnozowanie 
problemów w zakresie bezpieczeństwa i zdrowia publicznego, a następnie wizytacje 
odpowiednich placówek zajmujących się tą tematyką.    
     

 Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów o opinie. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 

Samorządowe” Jacek Kozłowski powiedział, że Klub zapoznał się z projektami 
planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2019 rok i nie wnosi żadnych 
poprawek. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że członkowie Klubu nie wnoszą żadnych zastrzeżeń 
do planów pracy. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS nie wnosi żadnych uwag do 
planów pracy. 
                         
 Przewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 
 
 Radni pytań nie zgłaszali.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie planu pracy komisji stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 
2019. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/25/2019 w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 
Rady Powiatu Drawskiego na rok 2019.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
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Punkt 10 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2019. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej H. Szretę. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjne H. Szreta, który 

powiedział, że planowane są kontrole w ZSP w Czaplinku (kwiecień), DPS  
w Darskowie (wrzesień), ZPE-T w Bobrowie (listopad). Zakresy kontroli będzie 
ustalany przed wizytacją. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów o opinie. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 

Samorządowe” Jacek Kozłowski powiedział, że Klub pozytywnie zaopiniował plan 
kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.  

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że członkowie Klubu opiniują pozytywnie projekt 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.  

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS jest za przyjęciem planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej na 2019 rok.  
                         
 Przewodniczący Rady Powiatu spytał czy ktoś z Radnych ma pytania do 
uchwały? 
 
 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/26/2019 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2019.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

 
Punkt 11 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 

obrad sesji jest projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2019 rok. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak zarządziła przerwę. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Irenę 

Osoś. 
 
Głos zabrała Pani Skarbnik I. Osoś, która na wstępie w imieniu Zarządu 

wniosła autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej na 2019 rok. Poprawka jest 
formalna i zgodnie z art. 26 ust. 7 Statutu Powiatu Drawskiego projektodawca może 
zgłosić poprawki do zgłoszonego przez siebie projektu uchwały, czyli autopoprawki 
najpóźniej przed momentem rozpoczęcia głosowania nad tym projektem. Pierwsza 
poprawka dotyczy paragrafu 14, w który znajdował się zapis „wchodzi w życie od  
1 stycznia”, a poprzez wprowadzoną poprawkę zmienia się na „wchodzi w życie  
z dniem podjęcia”, ponieważ budżet 2019 roku uchwalany jest do końca stycznia. 
Identyczna sytuacja ma miejscu w przypadku WPF.  

 
Pan Radny C. Turczyk zapytał, jak wygląda sytuacja, co do tych 2 tygodni. 

 
Pani Skarbnik I. Osoś odpowiedziała, że projekt budżetu jest podstawą 

gospodarki finansowej w trakcie tego okresu, tak stanowi art. 240 o finansach 
publicznych. 
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Pan Radny Z. Dudor zaproponował, aby od razu przegłosować wprowadzoną 
autopoprawkę. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radcy prawnego o wyjaśnienie 

zgłoszonej sugestii i możliwych rozwiązań prawnych.   
 
Radca Prawny P. Motyl uznał, że projekt budżetu może zostać przegłosowany 

wraz autopoprawką, gdyż jedynie Zarząd Powiatu jest umocowany do wprowadzania 
poprawek do projektu uchwały budżetowej.  

 
Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik I. Osoś, która omówiła szczegółowo 

dochody, wydatki, rezerwy budżetowe i dotacje oraz planowaną nadwyżkę budżetową.   
 

Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 20 protokołu. 
 
Następnie Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Starostę o przedstawienie 

informacji na temat realizacji wniosków Komisji Rady Powiatu zgłoszonych do 
projektu budżetu. 

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że z informacji, które przygotował 

poprzedni Zarząd Powiatu wynika, że wszelkie potrzeby i oczekiwania zostały 
uwzględnione. Natomiast od momentu wyboru nowych władz nie zgłoszono 
dodatkowych wniosków, a nowe zmiany do budżetu będą wprowadzane w trakcie 
roku budżetowego. 

 
Na tym Pan Starosta S. Cybula zakończył wypowiedź.  
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak odczytała Radnym uchwałę  

Nr 1/2018 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 21 grudnia 2018 r. 
w sprawie opinii do projektu budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2010 w zakresie 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na obszarze Powiatu Drawskiego. 
 
Treść odczytanej uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 
 
Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Genowefę Polak Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu o przedstawienie opinii Komisji 
dotyczącej projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2019 r.                  
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 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Genowefa Polak 
przedstawiła opinię Komisji  w sprawie projektu budżetu Rady Powiatu Drawskiego 
na rok 2019. 

 
Treść omówionego materiału stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. W tym uchwałę Nr LXXXVI.502.Z.2018 Składu Orzekającego Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2018 roku, w sprawie opinii  
o projekcie budżetu Powiatu Drawskiego na 2019 rok, uchwałę  
Nr LXXXVI.503.Z.2018 Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 12 grudnia 
2018 roku w sprawie opinii do projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Drawskiego.  

              
Treść odczytanych uchwał stanowią załącznik nr 23 i nr 24 do protokołu. 
 
 Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak poprosiła o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2019 rok przez 
Przewodniczących Klubów Radnych. 
 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 
Samorządowe” Jacek Kozłowski, który powiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem budżetu na rok 2019. Podkreślił, że przyczyniło się do tego spełnienie 
wszystkich wymogów formalnych, w tym przepisów ustawy o finansach publicznych  
i uchwał Rady Powiatu. Istotne było zachowanie proporcji między wydatkami,  
a dochodami, które zapewniają stabilność majątkową i możliwość funkcjonowania 
jednostek powiatowych, a wydatki majątkowe na poziomie 9,5 mln złotych pozwalają 
na kontynuowanie trwających inwestycji i rozpoczęcie nowych.    

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że członkowie Klubu opiniują pozytywnie projekt 
budżetu na 2019 rok.   

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Kub Radnych PiS dla dobra Powiatu Drawskiego 
i kontynuowaniu zadań jest „za” przyjęciem budżetu na 2019 rok.   

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła otwarcie dyskusji nad projektem 

budżetu na 2019 rok.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać 
głos? 
 
 Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie autopoprawki do uchwały budżetowej na 2019 rok. Pierwsza 
poprawka dotyczy błędu rachunkowego w paragrafie 5, a druga paragrafu 14, w który 
znajdował się zapis „wchodzi w życie od 1 stycznia”, a poprzez wprowadzoną 
autopoprawkę zmienia się zapis paragrafu 14 na „wchodzi w życie z dniem podjęcia”, 
ponieważ budżet 2019 roku uchwalany jest do końca stycznia. Identyczna sytuacja ma 
miejsce w przypadku WPF w paragrafie 5.  

   

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła autopoprawki do uchwały budżetowej na 2019 rok dotyczącej zmiany 
paragrafu 14 - druk nr 2989 i paragrafu 5 - druk nr 2990 oraz paragrafu 5 – druk nr 
2989. 

Treść z listy imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

  
Przewodnicząca Rady Powiatu po odczytaniu uchwały poinformowała, że 

Radni przystąpią do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Drawskiego na 2019 rok. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/27/2019 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego 
na rok 2019.  

Treść z listy  imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 
2019 - 2035.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu przeczytała uchwałę, a następnie spytała czy 

ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
 Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu i komentarz Panią Skarbnik  

I. Osoś. 
 
Głos zabrała Pani Skarbnik I. Osoś, która powiedziała, że prognoza finansowa 

zawarta w uchwale pokazuje stan naszego zadłużenia i wartość spłaty tego zadłużenia 
do 2035 roku. Ujęto w niej również wszystkie przedsięwzięcia inwestycyjne 
wieloletnie.   

 
Na tym Pani Skarbnik I. Osoś zakończyła swoją wypowiedź.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/28/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035.  

Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Punkt 12 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
następnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie wyboru 
członka Zarządu Powiatu Drawskiego.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Starostę Drawskiego o podanie 
kandydatury na członka Zarządu z ewentualnym uzasadnieniem.  

 
Głos zabrał Pan Starosta Drawski S. Cybula, który na Członka Zarządu Powiatu 

Drawskiego zarekomendował Pana Marka Tobiszewskiego. Wybór uzasadnił 
długoletnim doświadczeniem na stanowiskach kierowniczych w przedsiębiorstwach 
państwowych i samorządzie gminnym. Był również wieloletnim członkiem Zarządu,  
a od 4 lat Przewodniczącym Związku Miast i Gmin Pojezierza Drawskiego. Wyjaśnił, 
również sytuacje ponownego wyboru na członka Zarządu Powiatu Drawskiego.     

 
Na tym Starosta Drawski zakończył swoją wypowiedź.  
 
Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który zapytał, jakie zastrzeżenia miał 

Wojewoda Zachodniopomorski odnośnie powołania Pana M. Tobiszewskiego na 
członka Zarządu. Jeżeli jego zastrzeżenie były bezzasadne to zawsze istnieje 
możliwość odwołania się od jego decyzji.  

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że Pan Wojewoda nie miał formalnych 

zastrzeżeń, lecz rozważał taką możliwość, czy Pan M. Tobiszewski może jednocześnie 
pełnić obowiązki Burmistrza i być członkiem Zarządu Powiatu. Dlatego, aby nie 
doprowadzić do takiej wyjątkowej sytuacji. Pan Marek Tobiszewski uznał, że lepiej 
będzie zrezygnować z pełnienia takiej funkcji. Pan Starosta zaznaczył, że wielu 
prawników uważało, że w takiej sytuacji termin podjęcia decyzji wynosi 3 miesiące. 
Tym samym na dzień dzisiejszy ustały wspomniane przeszkody, dlatego ponowiona 
została kandydatura Pana M. Tobiszewskiego. 

 
Pan Radny K. Korczyński podzielił stanowisko Pana Starosty. Przeoczono  

w ustawie ten szczególny tryb wygaśnięcia mandatu dla wyjątkowej sytuacji, jaką jest 
likwidacja gminy Ostrowice. Prawo zabrania Radnym zasiadania w dwóch organach 
wykonawczych tej samej jednostce samorządu terytorialnego.      
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych o przystąpieniu do 
powołania Komisji Skrutacyjnej dla wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zaproponowała, aby Komisja Skrutacyjna 
liczyła 3 osoby, spytała czy są inne propozycje? 

Nikt z Radnych nie zgłaszał zmiany.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie liczbę członków 
Komisji Skrutacyjnej. 

Na sali narad nieobecne były Radna H. Samek i Radna B. Głowacka. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przegłosowała liczbę członków Komisji Skrutacyjnej w ilości 3 osób.  

Treść  listy z  imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji 
Skrutacyjnej. 

Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który zaproponował, aby w skład Komisji 
Skrutacyjnej wchodziły ponownie te same osoby, a więc Pan Radny H. Szreta, Pani 
Radna H. Samek i Pani G. Polak.  

Radny H. Szreta wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna G. Polak wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Pani Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby zamiast Pani H. Samek, która 
jest nieobecna na sali narad w skład komisji Skrutacyjnej powołano Panią G. Buczek.  

Radna G. Buczek wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Pani Przewodnicząca spytała, czy są uwagi do składu Komisji Skrutacyjnej? 

Nikt z Radnych uwag nie zgłaszał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Pan Marek Tobiszewski wyraża 
zgodę na kandydowanie na Członka Zarządu.  

 
Zgłoszony kandydat – Marek Tobiszewski wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Kandydaci na członków Komisji Skrutacyjnej: 
1. Henryk Szreta. 
2. Grażyna Buczek. 
3. Genowefa Polak. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła krótką przerwę. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
powołała Komisję Skrutacyjną w proponowanym składzie do wyboru członka Zarządu 
Powiatu. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że w skład Komisji Skrutacyjnej 
weszły następujące osoby: 

1. Henryk Szreta 
2. Grażyna Buczek. 
3. Genowefa Polak. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Komisja Skrutacyjna 

wybierze spośród swoich członków Przewodniczącego Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o wyjście na 

naradę w celu wyłonienia ze swojego grona Przewodniczącego. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną  

o poinformowanie o ukonstytuowaniu się Komisji. 
 

  Komisja poinformowała, że na Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej wybrana 
została Pani Genowefa Polak. 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

kart do głosowania. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej G. Polak o zapoznanie Radnych z zasadami głosowania przy wyborze 
członka Zarządu Powiatu. 
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Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej G. Polak poinformowała Radnych  

o zasadach głosowania przy wyborze członka Zarządu Powiatu. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej rozdała wszystkim Radnym karty do 
głosowania. 

 
Przewodnicza Rady Powiatu spytała, czy wszyscy Radni otrzymali karty do 

głosowania na członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że jest quorum dla ważności wyborów na 

członka Zarządu Powiatu Drawskiego i Radni mogą przystąpić do aktu głosowania. 
 
Nastąpiło głosowanie tajne na członka Zarządu Powiatu Drawskiego poprzez 

wrzucenie do urny przez Radnych karty do głosowania z oddanym głosem. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy wszyscy Radni oddali już głos.  
 
Wszyscy Radni oddali głos, więc Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła 

Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do swoich czynności. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła przerwę.  
 
Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu i ogłoszenie wyników wyborów. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Pani Radna Genowefa 

Polak, która odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej o wyborze członka Zarządu 
Powiatu Drawskiego. 

 
Treść odczytanego protokołu Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu.  

 
Z treści odczytanego protokołu wynikało, że na stan rady 17 Radnych, 

głosowało 15 Radnych, 2 radnych było nieobecnych, a kandydat uzyskał następującą 
liczbę głosów: 

 
Na kandydata na członka Zarządu Powiatu Drawskiego oddano 15 głosów 

ważnych, głosów nieważnych 0.  
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Pan Marek Tobiszewski: 
Otrzymał:  12 głosów „za” 
          2 głosy „przeciw” 
          1 głos „wstrzymujący się”  
 

W wyniku tajnego głosowania członkiem Zarządu Powiatu Drawskiego został 
wybrany Pan Marek Tobiszewski. 

 
Karty do głosowania stanowią załącznik nr 33 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady przeczytała Radnym uchwałę Nr IV/29/2019 Rady 

Powiatu Drawskiego w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 

Treść odczytanej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
Pani Przewodnicząca serdecznie pogratulowała Radnemu Markowi 

Tobiszewskiemu wyboru na członka Zarządu Powiatu Drawskiego. 
 
Głos zabrał członek Zarządu Pan M. Tobiszewski, który podziękował 

wszystkim radnym za oddany głos.  
 
Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z przedstawionym 

porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu, a mianowicie podjęcia 
uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej związanych 
 z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o komentarz Pana Jacka Żychlińskiego – 
Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 

Głos zabrał Pan Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego J. Żychliński, 
który powiedział, że uchwała ta jest niezbędna do podpisania porozumienia między 
Zarządem, a Wojewodom Zachodniopomorskim w celu przejęcia zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na 
terenie Powiatu Drawskiego, a następnie podpisania umów z lekarzami specjalistami, 
którzy pracują podczas komisji. Całość finansowana jest przez Wojewodę 
Zachodniopomorskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej 
sprawie. 
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Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań. 
 
Przewodnicząca Rady po odczytaniu projektu uchwały poinformowała, że 

Radni przystąpią do głosowania. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/30/2019 w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji 
rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego 
wchodzących w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego.  

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Panią Małgorzatę Marcinkiewicz – 

Skorupę – Geodetę Powiatowego. 
 
Głos zabrała Pani Małgorzata Marcinkiewicz – Skorupa, która powiedziała, że 

celem niniejszej uchwały jest wskazanie przedstawicieli Powiatu Drawskiego 
wchodzących w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego. Zgodnie ze Statutem Związku Rada Powiatu powinna 
wskazać dwóch przedstawicieli, którzy wejdą w skład zgromadzenia. W skład 
Zgromadzenia Związku ma wejść członek Zarządu Powiatu oraz przedstawiciel 
wskazany przez Radę Powiatu. W związku z tym, że celem Związku jest realizacja 
przedsięwzięć leżących w kompetencjach samorządów powiatów w zakresie geodezji, 
kartografii i katastru oraz to, że od momentu utworzenia Związku delegatami Powiatu 
Drawskiego byli członek Zarządu, któremu bezpośrednio podlega Wydział Geodezji, 
Kartografii i Katastru oraz Geodeta Powiatowy wykonujący w imieniu Starosty 
zadania z zakresu administracji rządowej. Zarząd Powiatu zaproponował, jako 
przedstawicieli Pana W. Włodarczyka – Etatowego Członka Zarządu oraz Panią  
M. Marcinkiewicz-Skorupę – Geodetę Powiatowego.         

 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej sprawie. 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy wskazani przedstawiciele wyrażają 

zgodę? 
 
Pan Starosta S. Cybula potwierdził, że Pan W. Włodarczyk wyraził zgodę na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu Drawskiego i jest to zaprotokołowane. 

Pani M. Marcinkiewicz - Skorupa wyraziła zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli Powiatu Drawskiego wchodzących  
w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego.  

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/31/2019 w sprawie wskazania przedstawicieli Powiatu 
Drawskiego wchodzących w skład Zgromadzenia Związku Celowego Powiatów 
Województwa Zachodniopomorskiego, w osobach Pani M. Marcinkiewicz – Skorupy  
i Pana W. Włodarczyka 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad jest podjęcie uchwały w sprawie desygnowania przedstawiciela Powiatu 
Drawskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. 

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Panią Agnieszkę Brzeźniakiewicz – 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji. 
 
Głos zabrała Pani Agnieszka Brzeźniakiewicz, która powiedziała, że Powiat 

Drawski jest członkiem stowarzyszenia pod nazwą Związek Powiatów Polskich od 
1999 rok. i zgodnie ze Statutem Związku delegata na Zgromadzenie Ogólne wybiera 
Rada Powiatu w drodze uchwały. Odpis tej uchwały jest niezbędny do prawomocnego 
i pełnego uczestnictwa delegata w Zgromadzeniu. Zarząd Powiatu zaproponował Pana 
Starostę Stanisława Cybulę.      
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Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy Pan Starosta wyraża zgodę? 
 
Pan Starosta S. Cybula wyraził zgodę na wybranie go na delegata na 

Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich.    
 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej sprawie. 
 
Nikt z Radnych nie zadał więcej pytań. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie desygnowania przedstawiciela Powiatu Drawskiego na 
Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich. 

Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr IV/32/2019 w sprawie desygnowania przedstawiciela Powiatu 
Drawskiego na Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformował, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Panią Agnieszkę Brzeźniakiewicz – 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji. 
 
Głos zabrała Pani Agnieszka Brzeźniakiewicz, która powiedziała, że od 2003 

roku Powiat Drawski jest członkiem stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 
Pomerania. Na podstawie Statutu Stowarzyszenia Rada powiatu Drawskiego dokonuje 
wyboru delegata w drodze uchwały, a odpis uchwały jest dokumentem niezbędnym do 
prawomocnego i pełnego uczestnictwa podczas Zgromadzeń Ogólnych. Zarząd 
zaproponował do reprezentowania Powiatu Drawskiego Pana Wicestarostę Mariusza 
Nagórskiego.  
 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej sprawie. 
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Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który powiedział, że Starostwo Drawskie  

w poprzedniej kadencji skierowało sprawę do sądu przeciwko Panu M. Nagórskiemu, 
czy dalej jest prowadzone postępowanie sądowe.  

 
Głos zabrał Pan Starosta Drawski S. Cybula, który powiedział, że prowadzone 

postępowanie zostało umorzone przez prokuraturę.  
 
Głos zabrał Pan Dyrektor PUP H. Andrałojć powiedział, że sprawa obecnie 

prowadzona jest przez sąd cywilny.  
 
Pani Przewodnicząca U. Ptak powiedziała, że jest to sprawa indywidualna i na 

dzień dzisiejszy Pan M. Nagórski nie został ukarany, a następnie zapytała, czy są inne 
zapytania. 

 
Ponownie głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który powiedział, że skoro Pan 

Starosta reprezentujący Starostwo, Powiatowy Urząd Pracy, który jest częścią 
Starostwa usłyszał o sprawie, o której nie wiedział, czy dalej taka kandydatura jest 
popierana przez Zarząd Powiatu Drawskiego.  

 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że kandydatura jest w dalszym ciągu 

popierana przez Zarząd Powiatu Drawskiego. Podkreślił, że nie jest znana żadna 
sprawa skierowana przez Starostwo do sądu przeciwko Panu M. Nagórskiemu.  

 
Pan Radny C. Turczyk zaznaczył, że w skład Starostwa wchodzi 17 jednostek  

w tym Powiatowy Urząd Pracy, a następnie zapytał czy PUP jest częścią Starostwa? 
 
Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że tak.   
 
Pani Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 

Naczelnik.  
 
Nikt z Radnych nie zadał więcej pytań. 
 
Pani Przewodnicząca Rady zapytała czy Pan Wicestarosta wyraża zgodę? 
 
Pan Wicestarosta M. Nagórski wyraził zgodę na wybranie go na delegata 

Powiatu Drawskiego  do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 
Dodał, że przeciwko niemu nie toczy się żadne postepowanie i nie otrzymałem żadnej 
informacji w tej sprawie.    
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do Stowarzyszenia Gmin 
Polskich Euroregionu Pomerania. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
10 głosami „za” przy 
  2 głosach „przeciw” i 
  3 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr IV/33/2019 w sprawie wyboru delegata Powiatu Drawskiego do 
Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania w osobie Pana Wicestarosty 
M. Nagórskiego. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 42 do protokołu 

Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który powiedział, że każdego może 
spotkać sytuacja, gdy będzie przeciwko niemu toczyło się postępowanie sądowe i do 
momentu zapadnięcia prawomocnego orzeczenia skazującego osobie takiej 
przysługuje  domniemanie niewinności, dlatego nie wolno osoby tej oceniać do 
ukończenia postępowania. Zaznaczył, że osoba skazana prawomocnym wyrokiem traci 
przysługujące mu prawa np. zakaz wykonywania odpowiednich stanowisk, czy 
startowania w wyborach powszechnych. Tym samym po rozstrzygnięciu sprawy 
można będzie podjąć odpowiednie działania, a czynności takie podejmie w pierwszej 
kolejności Wojewoda Zachodniopomorski.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Starostę 

Drawskiego S. Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta Drawski S. Cybula, który powiedział, że Pani Skarbnik  

I. Osoś zwróciła się z wnioskiem o rozwiązanie stosunku pracy za porozumieniem 
stron. W związku z tym przedłożyłem Radzie Powiatu wniosek Pani Skarbnik, 
ponieważ Rada jest kompetentna po podjęcia takiej uchwały. Tym samym z dniem  
28 stycznia chciałaby przejść na emeryturę.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej 

sprawie. 
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Pani Radna G. Polak zapytała, czy odejście Pani Skarbnik wiążę się jedynie  

z nabyciem praw emerytalnych, a następnie podpisaniem nowej umowy na warunkach 
określonych prawem, gdyż funkcjonowanie powiatu bez Skarbnika jest niemożliwe. 

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że po rozmowie z Panią Skarbnik 

przedłożył taki wniosek Radzie Powiatu. Natomiast planowane jest utworzenie 
Centrum Usług Wspólnych, w którego powstawaniu ważną rolę odgrywałaby Pani 
Skarbnik. Szczegółowe rozwiązania będą przedstawione w późniejszym terminie.   

 
Pan Radny J. Kozłowski skierował pytanie do radcy prawnego, co by było, 

gdyby Rada nie wyraziła zgody na odwołanie Pani Skarbnik.  
 
Pan Radca Prawny P. Motyl powiedział, że nie wyobraża sobie sytuacji, gdyby 

Rada Powiatu nie uwzględniła woli Pani Skarbnik. 
 
Pan Radny K. Korczyński powiedział, że wniosek taki ma charakter 

deklaratoryjny, czyli oświadczenie takie wywołało już skutki prawne. Ustawa o 
samorządzie powiatowym wymaga jedynie przegłosowania takiej uchwały przez Radę 
Powiatu i sprawdzenia jej pod względem formalno-prawnym, dlatego wniosek taki 
należy uznać za wiążący. Tym samym Zarząd rekomenduje tylko uchwałę 
deklaratoryjną, która już wywołała skutki prawne.    

 
Pani Skarbnik I. Osoś uznała, że jest to najkorzystniejszy moment, aby odejść 

na emeryturę i uregulować wszystkie świadczenia emerytalne. Zaoferowała swoją 
pomoc, jeżeli taka będzie potrzebna.  

 
Pan Radny M. Tobiszewski zapytał, czy została zabezpieczona dla Pani 

Skarbnik praca po odejściu na emeryturę i będzie kontynuowała to zatrudnienie lub 
może będzie to nowa osoba?  

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że do rozwiązania umowy jest jeszcze 

kilkanaście dni, a rozmowy w tej sprawie będą się toczyły w następnym tygodniu  
i żadne rozstrzygnięcia na ten czas nie zapadły.  

 
Pan Radny M. Tobiszewski zapytał Panią Skarbnik I. Osoś, czy w razie, gdy 

zajdzie taka sytuacja i nie będzie powołany nowy skarbnik, może pani zadeklarować 
się, że będzie dalej pracować. 

 
Pani Skarbnik I. Osoś odpowiedziała, że jak najbardziej będzie służyć pomocą.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej 

sprawie. 
 

Nikt z Radnych nie zgłaszał pytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Powiatowego. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr IV/34/2019 w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 44 do protokołu 

 

  
Punkt 13 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na interpelacje 
 i zapytania. 

  
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Pana Starostę Drawskiego  

S. Cybulę. 
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który po przeprowadzeniu rozmów  

z dyrektorami i naczelnikami uznał, że odpowiedzi na interpelacje będą udzielone na 
piśmie. Natomiast odnośnie interpelacji Pana Radnego J. Kozłowskiego odpowiedzi 
udzieli Pan Wicestarosta M. Nagórski. 

 
Pan Wicestarosta M. Nagórski poprosił o sprecyzowanie pytań dotyczących 

szpitala.  
 
Pan Radny J. Kozłowski odpowiedział, że doprecyzuje postawione pytania.    
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Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej sprawie. 
 

Nikt z Radnych nie zadał więcej pytań. 
 
 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

Pan Radny M. Banaszek poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
spotka się w innym terminie.   

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak poprosiła Radnych o pozostanie po 

sesji w celu omówienia sprawę organizacyjnych.  
 

 Glos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który podziękował Panu Staroście za 
zorganizowanie spotkania w sprawie utrzymania gabinetu lekarza rodzinnego 
MSWiA, które zgromadziło wszystkich zainteresowanych. Nadmienił, że otrzymał 
pismo od Pani Dyrektor Czeszewskiej, która wszystkich zadeklarowanych decyzji 
trzyma się. Zgodnie z pismem zostały zainicjonowane czynności zmierzające do 
utrzymania takiego gabinetu w Drawsku Pomorskim.  
 
 Głos zabrał Pan Radny J. Kozłowski, który postulował o przywrócenie 
piątkowych sesji, a także nad dalszym rozwojem i kontynuowanie elektro mobilności 
w Powiecie Drawskim.       
 
 Pan Starosta S. Cybula stwierdził, że wszystkie projekt, które były w trakcie 
zaawansowania są realizowane. Niestety nadmienił, że niektóre projekty zostały 
zaniedbane, chociażby projekty informacyjne realizowane przez wszystkie powiaty  
w województwie i nie został nawet podpisany list intencyjny.  
 
 Pan Radny J. Kozłowski powiedział, że powiat nie przystąpił do tego projektu 
ze względu na niejasne formy finansowania. Poprosił o informację dotyczącą projektu 
elektro mobilności i czy powiat będzie składał taki wniosek. 
 
 Pan Starosta S. Cybula odpowiedział, że powiat będzie wnioskował wszędzie 
tam, gdzie będzie możliwość pozyskania zewnętrznych środków, dlatego Starostwo 
oczywiście będzie zawsze zainteresowane każdym projektem.        

  



33 
 

Punkt 15 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:05 zamknęła IV Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Barbara Kotwica                                             Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 
 


